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Diplomantka Zuzana Čtrnáctová předložila práci čítající 100 stran. Tématem diplomové 
práce je problematika podpory průmyslovým zónám v České republice a následný vliv, který 
tyto zóny mají na rozpočet, hospodaření a zaměstnanost v obcích. Praktická část práce je 
zpracována na příkladu průmyslových zón v Kolíně a Kutné Hoře. 

Cílem práce bylo potvrdit nebo vyvrátit hypotézu: „Průmyslové zóny přinášejí městu užitek a 
budoucí prosperitu“. 

V první části práce se diplomantka teoreticky věnuje problematice podpory investic na úrovni 
České republiky. Nechybí rovněž průmyslová politika státu a některé základní informace o 
regionální politice. Samostatnou část věnuje problematice průmyslových zón a institucí 
zřízených státem na podporu investorů. 

V praktické části se diplomantka velice podrobně věnuje rozboru dopadů vlivů průmyslových 
zón na hospodaření měst, ale také na život jejich obyvatel. Tato část je zpracována 
s využitím velkého množství, především tvrdých, dat. Pro potřeby práce by bylo vhodné 
využít rovněž některých ukazatelů přibližujících dopady průmyslových zón na vlastní život 
občanů měst. Tyto dopady (např. obava obyvatel ze zvýšení kriminality při velkém počtu  
cizinců) diplomantka pouze obecně konstatuje, ale nedokládá žádnými daty. 

Po formální stránce se diplomantka nevyvarovala překlepů a několika pravopisných chyb. 
Úprava práce a způsob citací je však vyhovující. Celkově lze kvalitu práce hodnotit jako 
velmi dobrou. 

Diplomová práce splňuje základní požadavky kladené na zpracování vědecké práce.  

Diplomantka je schopna samostatně pracovat a její práce odpověděla na otázku, kterou 
si v úvodu vytyčila. 

V rámci celkového hodnocení práci doporu čuji k obhajob ě a navrhuji hodnocení velmi 
dob ře. 

 

 

 

Otázky k diskusi: 

Z Vaší práce vyplynulo, že průmyslové zóny neměly na sledované obce očekávaný vliv. 
Myslíte si, že by situace byla jiná, kdyby se správou a rozvojem zóny zabýval privátní 
developer? 

Jestliže dle Vašeho zjištění nepřispívají průmyslové zóny k rozvoji měst očekávanou 
měrou, jaké si myslíte, že mají obce jiné možnosti podpořit podnikání na svém území? 
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